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Protokoll fört vid årsmöte 2023-03-08 kl 1900 virtuellt möte 

 

§ 1 Årsmötets öppnande 

Årsmötet öppnades av ordförande Anders Stenström. 

§ 2 Val av funktionärer till årsmötet 

Till mötesordförande valdes Anders Stenström, till mötessekreterare Tina Trollmo. Till 

rösträknare tillika justeringsmän utsågs Gunnar Rosengren och Bengt Johansson.  

§ 3 Godkännande av röstlängd  

Uppkopplade mötesdeltagare kontrolleras mot medlemsmatrikeln vid eventuell votering. 

§ 4 Årsmötets behöriga utlysande 

Årsmötet förklarades utlyst i enlighet med stadgarna. Kallelse skickades med epost 5e februari och 

SMS den 27 februari 2023. 

§ 5 Fastställande av föredragningslista 

Föredragningslistan fastställdes.Tillägg §13 och §14 att både FBK och SVI avhandlas här. Tillägg 

under §17 val av valberedning. 

§ 6 Verksamheten för FBK 

6.1 Verksamhetsberättelsen för 2022 sammanfattades av ordföranden (bilaga 1) och frågor om 
denna besvarades.  

6.2 Föreningens bokslut föredrogs av ordföranden  (bilaga 2).  

6.3 Revisionsberättelsen föredrogs av revisor Ulf Ivarsson. Revisorerna Ulf Ivarsson och Jan 
Mauritzon tillstyrkte ekonomi och verksamhetsberättelse och föreslog ansvarsfrihet för 
styrelsen.  

6.4 Årsmötet beslöt att godkänna verksamhetsberättelsen och bokslut samt beviljade styrelsen 
ansvarsfrihet för år 2022.  

§ 7  Verksamheten för SVI 

7.1. Verksamhetsberättelsen för SVI sammanfattades av ordföranden.   

7.2.  Bokslutet presenterades av ordföranden.  

7.3.  Revisionsberättelsen föredrogs av ordföranden. Revisorer Jan Mauritzon och Otto During 

tillstyrkte balans- och resultaträkning och föreslog ansvarsfrihet för styrelsen.   

7.4.  Årsmötet beslöt att bevilja SVI’s styrelse ansvarsfrihet för år 2022. 

  



Fiskarfjärdens båtklubb, Skärholmen  Sida 2 (3) 

 

§ 8 Val av FBK-funktionärer för 2023 

Mats Lind, sammankallande för valberedningen, presenterade förslag till nya styrelsemedlemmar, 
suppleanter och revisorer för 2023.  

Följande beslöts av årsmötet: 

Roger Öhman valdes som kassör på 2 år. 

Bo Nilson valdes som hamnkapten på 2 år. 

Leo Ängeslevä valdes som ledamot på 2 år. 

Omar Neusser valdes som ledamot på 2 år. 

Johan Bengtsson och Benjamin Rasam valdes som suppleanter på 1år. 
 
Som revisorer valdes Ulf Ivarsson och Jan Mauritzon på 1 år. Som revisorssuppleant valdes Stefan 
Hultstrand på 1 år. 
 
Som revisor för FBK i SVI valdes Jan Mauritzon. Till revisorsuppleant valdes Ulf Ivarsson. 
 
Anders Stenström, ordförande; Christina Trollmo, sekreterare; Björn Lindelöf, vaktchef och Omar 
Neusser, ledamot och webansvarig, valdes 2022 på 2 år.  

§ 9 Nomineringar till ledamöter i SVI styrelse 

Årsmötet beslöt att föreslå Tomas Bräne som ledamot på 2 år och Leo Ängeslevä som suppleant 

på 1 år.    

§ 10 Motioner och propositioner 

Inga motioner eller propositioner hade inkommit. 

§ 11 Arvoden och ersättningar 

Årsmötet beslöt om oförändrade arvoden för ordförande, kassör, hamnkapten, vaktchef och 

sekreterare (5000 SEK/år). Övriga ledamöter, inklusive suppleanter, erhåller 2500 SEK/år 

förutsatt att dessa deltagit i fler än hälften av styrelsemötena eller på annat sätt aktivt arbetat 

med styrelse- eller klubbarbetet.  Alla i styrelsen inklusive suppleanter är vaktbefriade.  

§ 12 Verksamhetsplan 

Preliminär verksamhetsplan presenterades. Bengt Johansson tog upp önskemål om 

gemensamma kräftskiva med SBS som vi hade för flera år sedan. Bengt kan åta sig att i första 

hand ta hand om nubbevisor. Gunnar Rosengren efterlyste lite av tidigare trivselaktiviter som ex 

kaffe och lite tävlingar som vi hade av lite förr på "parkeringen". Gunnar åtog sig att titta på 

detta och även ta kontakt med SBS om ev gemensam kräftskiva. Med dessa eventuella tillägg 

godkändes verksamhetsplanen. Tina Trollmo undersöker intresse för och möjlighet att erbjuda 

förarintygs- och skepparexamenkurser för medlemmar, dock utan subvention. 

§ 13 Avgifter 

Styrelsen föreslog att båtplatsavgiften för 2023 förblir oförändrad. Årsmötet beslöt att bifalla 

styrelsens förslag.  
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 Avgiften för SVI medlemsavgift och slipavgift föreslogs att höjas enligt budget. Årsmötet beslöt 

att bifalla förslaget. 

§ 14 Budget för 2023 

FBK budgetför 2023 presenterades av ordföranden och godkändes av mötet (bilaga 4). Enligt 

budgeten kommer klubben att gå med underskott under 2023. Årsmötet godkände budgeten då 

klubben kommer att ha en relativt stor kassa trots underskottet. 

 SVI budget för 2023 presenterades av ordföranden och godkändes av mötet.  

§ 15 Information från styrelsen 

Stockholms stad har ett  krav på biocidfria bottenfärger på båtar med hemmahamn i Mälaren, 

vilket innebär att båtägaren måste intyga att båten är biocidfri innan den kommer till vår hamn. 

Ett Intyg, framtaget av styrelsen, måste lämnas ifyllt innan båtplats kan beviljas, gäller alla 

medlemmar. 

§ 16 SVI frågor 

Vagnspersonal sökes för att sjösätta och ta upp båtar på varvet. Om du är intresserad att lära dig 
detta och hjälpa till hör av dig till nye varvschefen Fredrik Bender på info@satravarv.se. Viss 
ersättning utgår. 

Diskussion om framtidens maskiner pågick. Behov av att ersätta nuvarande mycket slitna 
traktorvagn är stor till någon modernare. Problemet är dessutom att få  personal till vagnen,  där 
arbetet är mycket tungt och riskabelt, och vi har fn bara en traktorförare. 
Vad gäller finansiering nämndes att tidigare har klubbarna lånat ut pengar till finansiering av nya 
slamkrypare/ Subblift. 

Säkerhet inkl kameraövervakning, framtida återlämning av inhängnat område på ängen till 
platsen där SubTerra nu är etablerade, och alternativt vaktschema diskuterades. 

Endast ett fåtal båtar med mast (min 34 fot) tas upp mot en extrakostnad och i mån av plats. 

Arrendekostnaden för SVI baseras på markytan. SVI har inget arrende i sjön eller bryggor.  

§ 17 Övriga frågor 

Till valberedning valdes Staffan Johansson på 1 år. Styrelsen tillsammans med Staffan fick mandat 

att utse ytterligare 2 medlemmar i valberedningen. 

§ 18 Mötets avslutande 

Mötet avslutades och ordföranden tackade alla för visat intresse och den avgående styrelsen för 

allt arbete under gångna året.  

Vid Protokollet       Tina Trollmo 

Justeras:  

          Gunnar Rosengren                                Bengt Johansson 


